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Komisia kultúry a cestovného ruchu  

pri Mestskom zastupiteľstve Trenčín 

 

Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 18.01.2022 o 16:00 hod. online, 

prostredníctvom programu Microsoft Teams (názov schôdze: Komisia kultúry a CR) 

  

Prítomní:  

 

1. Mgr. Martin Petrík (člen) 

2. Bc. Martin Trepáč (člen) 

3. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 

4. Pavol Bobošík (člen) 

 

Neprítomní: 

 

5. Bc. Tomáš Vaňo (predseda) – ospravedlnený 

6. Mgr. Art. Barbora Petríková (člen) - ospravedlnená 

7. Mgr. Vladimír Ondrovič (člen) - neospravedlnený 

 

Garanti: 

 

8. Ing. Janka Sedláčková 

9. Mgr. Zuzana Fuziková 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry na rok 2022 

3. Stanovisko k umiestneniu pamätnej tabule I. Králikovi na budovu KS Istebník 

4. Rôzne 

 

 

Bod 1) Otvorenie 

 

p. Petrík – Bol poverený neprítomným predsedom komisie p. Vaňom vedením zasadnutia. Otvoril online 

zasadnutie a privítal všetkých prítomných. Vzhľadom na prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov bola 

komisia uznášaniaschopná. Spýtal sa na ďalšie doplňujúce otázky a návrhy prítomných členov komisie. 

p. Bobošík – Rád by som do dnešného programu doplnil bod s názvom „Hodnotiace kritériá žiadostí 

o dotácie“, ktorý som Vám zasielal aj e-mailom. Ja osobne som sa stotožnil s návrhom kritérií od ÚKIS 

a bol by som rád, keby sme to prebrali a prípadne schválili. A následne odporučili zastupiteľstvu, aby 

schválilo takúto zmenu. 

 

p. Petrík – V e-maile som s týmto návrhom súhlasil, ale keďže sa zmenila forma dnešného zasadnutia 

na online, tak ako som aj pri predchádzajúcej diskusii povedal, že o tejto téme by som sa chcel baviť 

zoči–voči, tak ja tento návrh teraz nepodporím. Pri najbližšej schôdzi, ktorá sa bude konať prezenčne 

budem iniciovať, aby bol tento bod zaradený a aby sme to riadne prebrali. Vychádzajme z toho, že keby 

sme to chceli teraz prebrať a zmeniť nastavenie čerpania peňazí podľa týchto novo schválených kritérií, 
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tak aj tak to nestihneme, lebo to musí prejsť cez VZN. A to sa nestihne do najbližšieho mestského 

zastupiteľstva. Nebudeme ani časovo ukrátení, ak to bude nabudúce zaradené do programu, keď 

budeme rokovať osobne. Pri tomto hlasovaní o zaradenie do programu sa zdržím hlasovania.  

 

p. Bystrický – Navrhujem nový bod do programu dnešného zasadnutia KKaCR, ktorý sa volá: „Zoznam 

pamätihodností na území Mesta Trenčín“. Odôvodňujem to tým, že obdobný materiál už Mesto Trenčín 

má a týka sa zoznamu pamiatok, ktoré sú zapísané v Ústrednom zozname pamiatkového fondu. Ide 

o naštartovanie prvého procesu komunikácie za účasti odbornej obce, tímu EHMK a širokej verejnosti 

– teda tých, ktorí budú mať záujem o to, aby Mesto Trenčín v nejakom čase zhotovilo zoznam 

pamätihodností na území mesta Trenčín, obdobne ako je to napríklad v Banskej Bystrici. Samozrejme 

pomôže to kompletne projektu EHMK 2026 aj tým, že bude mať databázu takýchto cenných 

pamätihodností. Ide o naštartovanie tohto procesu. 

• p. Petrík dáva hlasovať o návrhu p. Bobošíka - zaradiť bod s názvom: „Hodnotiace kritériá 

žiadostí o dotácie“ do programu 

 

Hlasovanie: ZA:  2 (K. Bystrický, P. Bobošík) 

  ZDRŽAL SA:  1 (M. Petrík) 

  NEHLASOVAL: 1 (M. Trepáč) 

 

 

• p. Petrík dáva hlasovať o návrhu p. Bystrického - zaradiť bod s názvom: „Zoznam 

pamätihodností na území Mesta Trenčín“ do programu 

 

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, K. Bystrický, P. Bobošík, M. Trepáč) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

 

Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 

2. Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry na rok 2022 

3. Stanovisko k umiestneniu pamätnej tabule I. Králikovi na budovu KS Istebník 

4. Zoznam pamätihodností na území Mesta Trenčín 

5. Rôzne 

 

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, K. Bystrický, P. Bobošík, M. Trepáč) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

Bod 2 ) Vyhlásenie grantového kola na aktivity v oblasti kultúry na rok 2022  

 

p. Sedláčková – Začiatkom roka býva zvykom vyhlásiť dotačné kolo na aktivity v oblasti kultúry 

a záujmovej umeleckej činnosti. Aj tento rok sa budú prijímať žiadosti výlučne elektronicky na 

webstránke: www.trencin.egrant.sk. Dostali ste vyhlásenie grantového kola v prílohe, k tomu nie je čo 

dodávať a uzávierka prijímania žiadostí je 25. február 2022. Žiadatelia budú mať približne 1 mesiac na 

podanie žiadostí. 

 

http://www.trencin.egrant.sk/
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p. Petrík – O akú sumu sa budú tento rok žiadatelia uchádzať? 

 

p. Sedláčková – Tento rok je naplánované v grantovom kole prerozdeliť 63 000 eur. 

 

p. Trepáč – Dátum odovzdania žiadostí je rovnaký pre všetky komisie mestského zastupiteľstva? 

 

p. Sedláčková – Nie, nie je to jednotné. Napríklad dotácie v oblasti športu sú už vyhlásené a zverejnené 

na webovej stránke Mesta Trenčín. Tie je možné podávať do 15. februára 2022. 

 

p. Trepáč – Uzávierka prihlášok má byť 25. februára 2022, to je piatok. Chcel som sa spýtať, či nie je 

lepšie ponechať termín do konca februára. Bol tento termín vybraný zámerne? 

 

p. Sedláčková – Áno, termín bol zámerne daný, aby sa zbytočne nenaťahoval víkend. Aj vy ste 

naposledy vraveli, že by bolo vhodné, aby ste mali žiadosti čo najskôr k dispozícii, aby boli žiadatelia čo 

najmenej ukrátení o dni z roka. Naša skúsenosť je taká, že všetky žiadosti sa podávajú na poslednú 

chvíľu, nezáleží na tom koľko času je k dispozícii. Je teda viac ako mesiac času, aby si žiadatelia podali 

žiadosť o dotáciu. 

 

p. Bystrický -  Obávam sa, že keďže športová komisia má uzávierku prijímania žiadostí už 15. februára, 

aby sa nám nestalo to, že budeme vyhodnocovať žiadosti športového charakteru. Už potom nebudeme 

mať možnosť odporučiť tomu žiadateľovi, aby si podal svoju žiadosť na inú komisiu. Ak ma pamäť 

neklame, aj minulý rok sme mali žiadosti, ktoré boli vyslovene športového charakteru.  

 

p. Sedláčková – V tomto vám nevieme pomôcť. Tým, že bude ich uzávierka skôr, tak to nevieme 

ovplyvniť.  

 

p. Petrík – Každý uchádzač o dotáciu si musí sám rozmyslieť, kam podáva svoju žiadosť, či na športovú 

alebo kultúrnu komisiu... Za mňa je ten termín v poriadku.  

 

Uznesenie 1: 

Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča exekutíve vyhlásiť grantové kolo podľa 

predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, K. Bystrický, P. Bobošík, M. Trepáč) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

 

Bod 3) Stanovisko k umiesteniu pamätnej tabule I. Králikovi na budovu KS Istebník 

 

p. Sedláčková – Združenie občanov Istebníka a Orechového časti mesta Trenčín žiadajú o umiestnenie 

pamätnej tabule Ivanovi Králikovi na kultúrny dom Istebník. Pán Králik bol učiteľom, režisérom, 

riaditeľom školy a zaslúžil sa o rozširovanie divadiel, povznesenie kultúry atď. Útvar územného 

plánovania s vedúcou Ing. arch. Adrianou Mlynčekovou, PhD. a hlavný architekt Ing. arch. Martin 

Beďatš nemajú námietky na umiestnenie vyššie uvedenej pamätnej tabule. Súhlasia s ňou a posúvajú 

svoje stanovisko na rokovanie Komisie kultúry a cestovného ruchu. 

 

p. Trepáč – Kto financuje túto pamätnú tabulu? Máme takú informáciu? 

p. Sedláčková – Pamätnú tabuľu financovalo občianske združenie Istebník a Orechové. Tabuľa je už 

umiestnená na kultúrnom dome a Združenie občanov Istebníka a Orechového časti mesta Trenčín, o.z. 
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si dalo preplatenie tejto tabule do svojho projektu v roku 2021, ktorý ale niečo také nepredpokladal. Túto 

položku sme im neuznali a budú si to musieť financovať zo svojich prostriedkov.  

p. Bystrický – Kto je štatutárny zástupca občianskeho združenia? V žiadosti o umiestnenie pamätnej 

tabule je len nečitateľný podpis. 

 

p. Sedláčková – Ohľadom umiestnenia tabule komunikovali s pánom Sedlákom z kancelárie primátora 

pani Hajná a pán architekt Rožník. 

 

Uznesenie 2: 

Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča umiestniť pamätnú tabulu venovanú Ivanovi 

Králikovi na budovu KS Istebník.  

 

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, K. Bystrický, P. Bobošík, M. Trepáč) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

 

Bod 4) Zoznam pamätihodností na území Mesta Trenčín 

 

p. Bystrický – Ide o naštartovanie procesu, ktorý by mal vrcholiť materiálom s názvom:  „Zoznam 

pamätihodností na území Mesta Trenčín“. Bol by to súpis pamätihodností, ktoré by prešli schvaľovacím 

procesom na úrovni exekutívy a poslaneckého zboru, za účasti odbornej obce a pozvaných špecialistov 

a širokej verejnosti. Doplnil by sa materiál, ktorý už Mesto Trenčín mal vypracovaný v roku 2006, v 

ktorom sa ale nespomínajú pamätihodnosti. Takto by sa vytvoril materiál, ktorý by bol zverejnený na 

webovej stránke Mesta Trenčín a týkal by sa len pamätihodností. Viem, že diskusie prebiehajú v určitom 

spektre odbornej obce, aj odtiaľ vyšiel tento impulz. Útvar územného plánovania už komunikuje 

štartovanie tohto procesu, aby sa to dostalo do orgánov samosprávy Mesta Trenčín a začalo sa to 

oficiálne komunikovať.  

 

p. Sedláčková – Hlavný architekt Mesta Trenčín Ing. arch. Martin Beďatš ma požiadal, aby som vás 

informovala, že táto akcia je už v procese. Pamätihodnosti 20. storočia v rámci EHMK 2026 a Hlavy 5 

už boli pasportizované, takže tento proces je už rozbehnutý.  

 

Uznesenie 3: 

Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča Mestskému úradu v Trenčíne začať proces tvorby 

materiálu s názvom: „Zoznam pamätihodností na území Mesta Trenčín“ za účasti odbornej obce 

v súvislosti s úspešnom kandidatúrou Mesta Trenčín na EHMK 2026. 

 

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, K. Bystrický, P. Bobošík, M. Trepáč) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

 

Bod 5) Rôzne 

 

p. Trepáč – Chcel som ešte dodať k prvému bodu, keďže som vtedy nestihol zareagovať. Súhlasím, 

aby boli kritériá hodnotenia zaradené do programu a aby sa o nich rokovalo, keď budeme osobne na 
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komisii. Aby sa o nich hlasovalo, keď budú prítomní aj ďalší traja kolegovia. Určite ma zaujíma názor 

všetkých členov komisie, nielen nás štyroch. Bolo by dobré, aby bol tento bod priamo v pozvánke 

a nielen zaslaný e-mailom. Potom bude zverejnený aj na úradnej tabuli.  

 

p. Petrík - Ukončuje bod Rôzne a zároveň celú KKaCR. Ďakuje všetkým prítomným za účasť. 

Zapísala: Mgr. Zuzana Fuziková 

 

V Trenčíne, dňa 25.01.2022 

 

 

 

_________________________ 

Mgr. Martin Petrík 

predsedajúci KKaCR 


